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Από το υπ’ αριθ. 1/2000 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 22/2000 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Eγκριση  της αρ. 187/1999 απόφασης Δ.Σ 
της Δ.Ε.Υ.Α.Β. "Εγκριση αύξησης τελών 
Υδρευσης-Αποχέτευσης Δ.Ε.Υ.Α.Β". 

 
       Σήμερα 10 Ιανουαρίου του έτους 2000 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55, ύστερα από την με 
ημερομηνία 5-1-2000 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33 μελών βρέθηκαν παρόντα  22 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Μ. Γαβρίδης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Ε.  Λελεκάκης  
3. Δ. Ταχματζίδης Α. Κεσίδης  
4. Κ. Πουλασουχίδης Β. Γιαννουλάκης  
5. K. Aσλάνογλου Σ.  Παναγιωτίδης  
6. Α. Δελαβερίδης Λ. Τσαβδαρίδης  
7. Δ.  Πέτκος Θ.  Σιδηρόπουλος Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Κ. Κόλβατζης Ε. Λευκοπούλου Πάρεδροι 
9. Κ. Γκαβαϊσές Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή -------- 

10. Κ.  Βαφείδης Γ. Μανακούλης  
11. Γ. Ουρσουζίδης Π. Αγαθαγγελίδης  
12. Ν. Χαμαλής    
13. Σ. Γεωργιάδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ:  1)    Κατά    τη     συζήτηση   της   υπ’  αριθ. 14/99 
14. Ι.  Τριανταφυλλίδης απόφασης προσήλθε ο κ. Ε. Σοφιανίδης. 
15. Π. Πιτούλιας 2)  Κατά    τη   συζήτηση  της    υπ’    αριθ.   22/99       απόφασης 
16. M. Σουμελίδης αποχώρησαν    οι     κ. κ.    Μ. Ποτουρίδης,   Κ.     Κόλβατζης, Ε.  
17. Α. Ταραλάς Σοφιανίδης. 
18. Χ.  Σκουμπόπουλος  
19. Χ. Γεωργιάδης  
20. Ε. Σοφιανίδης  
21. Ι. Ακριβόπουλος  
22. Ε. Κουκουρδής  

 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 21ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 17-12-99 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου, 
που έχει ως εξής:  

Το Διοικητικό Συμβούλιο της δημοτικής επιχείρησης Δ.Ε.Υ.Α.  Βέροιας με 
την αριθ. 187/99 απόφασή του ενέκρινε την αύξηση τελών ύδρευσης – αποχέτευσης 
κατά 20%, για την κάλυψη των αναγκών λειτουργίας της και των εκτελεστέων έργων 
ύδρευσης – αποχέτευσης του έτους 2000, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 23 
παρ. 3 του Ν. 1069/80 όπως αυτό τροποποιήθηκε και ισχύει από τις διατάξεις της 
παρ. 10 του άρθρου 6 του Ν. 2307/95 και τις διατάξεις του άρθρου 25 του ν. 1069/80 
όπως τροποποιήθηκε με τις διατάξεις του άρθρου 6 παρ. 11 εδαφ. 1 & 3 του Ν. 
2307/95. 

Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το δημοτικό συμβούλιο να εγκρίνει 
την αριθ. 187/99 απόφαση του δ/κού συμβουλίου της παραπάνω επιχείρησης.  
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Δελαβερίδης :Το Διοικ. Συμβούλιο της ΔΕΥΑΒ αποφάσισε  ν'αυξήσει τα τέλη 
ύδρευσης και  αποχέτευσης για να  μπορέσει να εξασφαλίσει την ίδια  συμμετοχή για 
το έργο ύδρευσης αποχέτευσης και επεξεργασίας λυμάτων του ενιαίου Δήμου. 
Προϋπολογισμός περίπου 6,5 δις. 
 Η αύξηση είναι περίπου 20% .Τα τιμολόγια έχουν ως εξής: 
1.-Το μικρό τιμολόγιο από 5.200 γίνεται 6.200 δρχ. 
2.-Το μεγάλο τιμολόγιο από 6.666 γίνεται 8.000 δρχ. 
 Πρόεδρος :Υπάρχουν ερωτήσεις; 
 Πουλασουχίδης :Η απόφαση ήταν ομόφωνη; Ποιοι διαφώνησαν και με ποια 
αιτιολογία; 
 Σκουμπόπουλος :Με βάση ποια οικονομικά στοιχεία το Διοικ. Συμβούλιο της 
ΔΕΥΑΒ ζητά την έγκριση αυτών των τελών από το Δ.Σ; 
 Δελαβερίδης :1)Αν δεν ήταν το έργο αυτό δεν θα κάναμε καμία αύξηση. 
Αύξηση κάναμε το 1ο δίμηνο του 1998 που ήταν περίπου 4%. Μας αρκούσε αυτή. 
Όμως δεν μπορούμε να κάνουμε διαφορετικά αν θέλουμε να κάνουμε έργο. Αυτή τη 
στιγμή κάνουμε επένδυση. 
2)Η απόφαση ήταν ομόφωνη. 
 Πρόεδρος :Ορίστε τοποθετήσεις. 
 Σκουμπόπουλος :Η 187/1999 απόφαση του Διοικ. Συμβουλίου της ΔΕΥΑΒ 
έχει οριακή πλειοψηφία γιατί από τους 9 παρόντες οι 4 απουσιάζανε. Πέντε 
σύμβουλοι αποφασίζουν ν'αναπροσαρμόσουν το τιμολόγιο των τελών ύδρευσης και 
αποχέτευσης κατά 20%. 
 Έπεσε στα χέρια μου ο προϋπολογισμός της ΔΕΥΑΒ και βλέπω: 1)Ότι η 
ΔΕΥΑΒ θέλει να προσλάβει τεχνικό σύμβουλο. 2)Υπάρχει ανείσπρακτο υπόλοιπο 
180 εκ. δρχ. Πως προτείνετε 20% αύξηση όταν είναι γνωστό α)που έχει φθάσει η 
ανεργία στην πόλη μας, β) όταν οδύρονται οι αγρότες για τις τιμές που πήραν για τα 
ροδάκινα, γ)όταν οδύρεται η αγορά γιατί δεν υπάρχει χρήμα, δ)όταν η Κυβέρνηση 
λεει όχι αυξήσεις στα τιμολόγια. 
 Πηγαίνετε να εισπράξετε τ΄ανείσπρακτα. Αφήστε τους τεχνικούς συμβούλους 
και τις πολυτέλειες. Περιορίστε όλα τα έξοδα. Για μένα η αναπροσαρμογή δεν μπορεί 
να είναι πάνω από 2,5 %. 
 Γεωργιάδης Χρ.:Από εκείνη τη συνεδρίαση απουσίαζα γιατί είχα σοβαρό 
λόγο. Ποιοι από τους κλάδους των εργαζομένων πήρε αύξηση έστω 5%; Οι 
ανείσπρακτες οφειλές είναι μεγάλο ποσό. 
 Όλοι μου λένε ότι από φτωχοί γίνανε φτωχότεροι. Καμία αύξηση να μην γίνει. 



 Δήμαρχος :Οι πλούσιοι δεν τους νοιάζει γιατί αγοράζουν εμφιαλωμένο νερό. 
Η ποιότητα του νερού νοιάζει τον φτωχό και από τον απλό άνθρωπο. 
 Το έργο πρέπει να γίνει σε κάποιες συνοικίες της πόλης μας και στις πρώην 
Κοινότητες. Σε κάποιες από τις πρώην Κοινότητες η υγιεινή του νερού είναι στα όρια 
για να είναι πόσιμο ή όχι. 
 Σε κανέναν δεν αρέσει να κάνει αύξηση 20%.Έχουμε ένα πρόγραμμα 6,5 
περίπου δις για την ύδρευση και την αποχέτευση. Με τις εκπτώσεις θα είναι περίπου 
5 δις. Σήμερα η ίδια συμμετοχή είναι 15%.Με απόφαση του ΥΠΕΧΩ θ' ανεβεί στα 
20%. Η αύξηση αυτή θα προσδώσει  στην επιχείρηση 100 εκ. δρχ. Αν δεν γίνει 
είσπραξη των ανείσπρακτων και οικονομία, δεν φθάνουν τα χρήματα αυτά. 
 Αν δεν βάλουμε ίδια συμμετοχή θα πάρουμε το έργο; Που θα γίνει το έργο;  
Ποιος θα ωφεληθεί; 
 Κανένας  δεν θα ήθελε να έχει αυξήσεις. 
 Πουλασουχίδης :1)Όταν το σώμα ορίζει συμβούλους στο Διοικ. Συμβούλιο  
κάποιας επιχείρησης, σημαίνει ότι εμπιστεύεται την κρίση τους. 
 Θεωρώ ότι η απόφαση αυτή έρχεται τυπικά για έγκριση , γιατί το απαιτεί ο 
νόμος. Διαφορετικά αν ανακαλέσουμε τους εκπροσώπους μας γιατί δεν κάνουν 
σωστά τη δουλειά τους. 
 Στο απόσπασμα του Διοικ. Συμβουλίου βλέπω ότι όλα τα μέλη προσκλήθηκαν 
εγκαίρως. Όποιος ήθελε να διαφωνήσει να ήταν στο Διοικ. Συμβούλιο και να 
εκφράσει τις αντιρρήσεις του. 
2)Τα επόμενα χρόνια το θέμα που θ'απασχολήσει όλη την ανθρωπότητα είναι η 
ποιότητα ζωής. Εμείς ως Δ.Σ οφείλουμε αυτά τα θέματα να τα εξετάσουμε 
ανεξαρτήτως κόστους. Ελπίζω σε λίγο καιρό να έρθει η πρόταση για το νομό μας για 
την διαχείριση απορριμμάτων. Η επιβάρυνση σε κάθε δημότη θα είναι μεγάλη. Αν 
θέλουμε να κάνουμε έργα πρέπει να βρούμε πόρους. 
 Αν διαφωνούμε στην αύξηση αυτή ας συζητήσουμε στο πόσο πρέπει 
ν'αναπροσαρμοστεί. Αν δεν διαφωνούμε ας ψηφίσουμε έχοντας καθαρή τη συνείδησή 
μας ότι ενεργούμε για το καλό του Δήμου μας. 
 Ουρσουζίδης :Απ΄ότι θυμάμαι πάντα μας απασχολούσε η ποιότητα του νερού 
να είναι στο καλύτερο επίπεδο. Η ΔΕΥΑΒ είναι επιχείρηση μη κερδοσκοπική. Το 
νερό είναι ένα αγαθό που μολύνεται από διάφορες δραστηριότητες του ανθρώπου. 
Προτιμώ να πληρώνουμε το νερό λίγο ακριβότερο και να κάνουμε χρήση του όταν 
έχουμε ανάγκη. Κανένας μας δεν ψηφίζει μ'ευχαρίστηση αυτή την αύξηση. 
 Ταχματζίδης :Από το 1985 που συστήθηκε η ΔΕΥΑΒ ο τρόπος 
χρηματοδότησης καθοριζόταν από το Ν.1069 που έλεγε ότι για ένα έργο το 65% 
βάζει ο Δήμος και 35% βάζει το κράτος. Υπήρχε μία λογική ότι το 65% θα το 
πάρουμε από δανεισμό. Φθάσαμε σ' ένα σημείο να έχουμε το πιο φθηνό τιμολόγιο και 
τα υψηλότερα τοκοχρεωλύσια, απ΄όλες τις ΔΕΥΑ στην Ελλάδα. Υπήρχε μία 
διορθωτική παρέμβαση που έλεγε να σταματήσει ο δανεισμός, να γίνεται  εκτίμηση 
του έργου και τροποποίηση στα τιμολόγια. 
 Τα 180 εκ. που έχουμε να εισπράξουμε είναι και μία πολιτική που κάνει η 
επιχείρηση. Αν βγούμε να τα εισπράξουμε πολλοί φτωχοί δεν θα 'χουν  να 
πληρώσουν το νερό και ενδεχόμενα να μείνουν χωρίς νερό. 
 Στην ΕΥΔΑΠ, τον Βόλο και τον Πειραιά πληρώνονται αυτά τα έργα 100% 
από το πρόγραμμα δημοσίων επενδύσεων. Γι αυτό τα τιμολόγιά τους καθορίζονται 
από την Κυβέρνηση. Ας μας πληρώσει κι εμάς η Κυβέρνηση 100% όλα αυτά τα έργα 
κι ας καθορίσει και τα τιμολόγια. 
 Πρόεδρος :Υπάρχουν δευτερολογίες; 



 Σκουμπόπουλος :Εμείς ορίζουμε τα Διοικ. Συμβούλια των Δημοτικών 
Επιχειρήσεων κι εμείς έχουμε την κεντρική πολιτική ευθύνη. Εμείς τους αναθέτουμε 
να διαχειριστούν τα των δημοτικών επιχειρήσεων. Αλίμονο αν αφήναμε τα Διοικ. 
Συμβούλια να κάνουν ότι θέλουν. 
 Δεν υπάρχει κανένα οικονομικό στοιχείο στον φάκελο που ν' αποδεικνύει ποια 
είναι η σχέση εσόδων-εξόδων. 
 Το 65-35% που είπε ο κ. Ταχματζίδης μήπως τροποποιήθηκε; 
 Γεωργιάδης Χρ.:Τι αφορά το ανείσπρακτο υπόλοιπο των 180 εκ.; Για ποια έτη 
είναι; Τι κάναμε για να τα εισπράξουμε; Αν όλοι αυτοί που χρωστάνε αυτά τα 
χρήματα είναι φτωχοί,ας τα χαρίσουμε. 
 Πέρυσι δεν είχαμε τεχνικό σύμβουλο. Είναι απαραίτητο να υπάρχει; 
 Ταχματζίδης :Άλλο είναι το νομικό πλαίσιο της ΔΕΥΑΒ. 1)Η ΔΕΥΑΒ είναι 
τυπικά δημοτική επιχείρηση. Ουσιαστικά είναι Ν.Π.Δ.Δ. και διέπεται από τις 
διατάξεις της ιδιωτικής οικονομίας.2)Δεν πρέπει να πληρώνει ο καθένας όσο θέλει. 
Αυτό που πρέπει να πληρώνει βγαίνει από την υπηρεσία με βάση οικονομικές 
καταστάσεις. Δεν γίνεται αυθαίρετα. 
 Όταν μία επιχείρηση λειτουργεί, χρειάζεται να έχει συμβούλους για να 
δείξουν ένα καινούργιο πρόσωπο της επιχείρησης. Αν αυτό είχε σαν συνέπεια αύξηση 
στα τιμολόγια εγώ θα το καταψήφιζα. Αυτή η αναγκαιότητα της αύξησης  προέρχεται 
από επενδύσεις, που πρέπει να γίνουν. Θέλουμε επενδύσεις; Αν δεν θέλουμε δεν 
ψηφίζουμε. 
 Δελαβερίδης :Από τα 180 εκ. τα 60 εκ. είναι από λογαριασμούς του 
τελευταίου διμήνου. Όταν ανέλαβα, τ' ανείσπρακτα ήταν 240 εκ. Από τα 22.000 
υδρόμετρα που έχουμε, κάθε χρόνο αντιστοιχούν σε 3.000 και δεν προέρχονται από 
τα κατώτερα στρώματα. Ήδη ξεκινήσαμε διαδικασία, δώσαμε την υπόθεση σε 
δικηγόρο, θα κοινοποιήσουμε και τα ονόματα. 
 Έχουμε το φθηνότερο τιμολόγιο στο νερό. Οι άλλες ΔΕΥΑ δανείζονται για 
ν'αποπληρώσουν το 20%. Οι αυξήσεις δεν αγγίζουν τα λειτουργικά έσοδα, αγγίζουν 
μόνο το έργο. Αν δεν εγκρίνεται την αύξηση δεν θα γίνει έργο. 
 Δήμαρχος :Για δεύετηρη φορά, για ένα μεγάλο έργο, καταγράφεται η ίδια 
θέση. Η αντιπολίτευση προσπαθεί να μην γίνει ούτε ένα έργο στην πόλη. 
 Σκουμπόπουλος: Ζητάω τριτολογία. 
 Πρόεδρος: Ποιοι εγκρίνουν να γίνει τριτολογία; 

 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 7 σύμβουλοι: 
Δ. Πέτκος, Κ. Γκαβαισές, Π. Πιτούλιας, Χ. Σκουμπόπουλος, Χ. Γεωργιάδης, Ι. 
Ακριβόπουλος, Ε. Κουκουρδής. 
 Πρόεδρος: Ποιοι δεν εγκρίνουν; 

 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 12 σύμβουλοι: 
Ι. Κουρουζίδης, Δ. Ταχματζίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Κ. Ασλάνογλου, Α. Δελαβερίδης, 
Κ. Βαφείδης, Γ. Ουρσουζίδης, Ν. Χαμαλής, Σ. Γεωργιάδης, Ι. Τριανταφυλλίδης, Μ. 
Σουμελίδης, Α. Ταραλάς. 
 Πρόεδρος: Κατά Πλειοψηφία δεν εγκρίνεται να γίνει τριτομιλία. Περαιώθει η 
συζήτηση. Υπάρχουν δύο προτάσεις. 
 Επί της αντιπροτάσεως του κ. Σκουμπόπουλου, ποιοι ψηφίζουν; 

 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 3 σύμβουλοι: 
Χ. Σκουμπόπουλος, Χ. Γεωργιάδης, Ι. Ακριβόπουλος. 
 Πρόεδρος: Ποιοι εγκρίνουν την απόφαση της Δ.Ε.Υ.Α.Β.; 

 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 15 σύμβουλοι: 



Ι. Κουρουζίδης, Δ. Ταχματζίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Κ. Ασλάνογλου, Α. Δελαβερίδης, 
Δ. Πέτκος, Κ. Γκαβαισές, Κ. Βαφείδης, Γ. Ουρσουζίδης, Ν. Χαμαλής, Σ. Γεωργιάδης, Ι. 
Τριανταφυλλίδης, Π. Πιτούλιας, Μ. Σουμελίδης, Α. Ταραλάς.  
Λευκή ψήφο έδωσε ο σύμβουλος Ε. Κουκουρδής. 
 Το Δ.Σ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.-Το από 17-12-99 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.-Την υπ’ αρίθ. 187/99 απόφαση του διοικητικού συμβουλίου της Δ.Ε.Υ.Α.Β. με την 
οποία ενέκρινε την αύξηση τελών ύδρευσης – αποχέτευσης. 
3.- Την πρόταση του δημοτικού συμβούλου κ. Χ. Σκουμπόπουλου. 
4.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
5.- Τις διατάξεις των άρθρων 23 & 25 του Ν. 1069/80, όπως αυτά αντικαταστάθηκαν 
με τις παρ. 10 & 11 του άρθρου 6 του Ν. 2307/95 (Φ.Ε.Κ. Α΄/15-6-95) «Επιχειρήσεις 
ύδρευσης αποχέτευσης» αντίστοιχα, καθώς και του άρθρου 26 του Ν. 1069/80 όπως 
αντικαταστάθηκαν με την παρ. 12α΄του άρθρου 6 του Ν. 2307/95. 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 

 Εγκρίνει την αριθ. 187/99 απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου  της 
Δημοτικής Επιχείρησης Ύδρευσης Αποχέτευσης Βέροιας για «Έγκριση αύξησης 
τελών Ύδρευσης – Αποχ/σης Δ.Ε.Υ.Α.Β.». 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό   22 / 2000 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Δ.  Ταχματζίδης Ε.  Σοφιανίδης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Κ.  Πουλασουχίδης Ι.  Ακριβόπουλος 

 Α. Δελαβερίδης Ε. Κουκουρδής 
 Δ.  Πέτκος   
 Κ. Κόλβατζης   

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ. Γκαβαϊσές   
 Κ. Βαφείδης   
 Γ. Ουρσουζίδης   

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Ν.  Χαμαλής   
 Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Π.  Πιτούλιας   
 Μ. Σουμελίδης   
     
 ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΣ  
 Χ. ΜΟΥΤΣΙΟΠΟΥΛΟΣ  

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  19-1-2000 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
  
 
 


